
Årsmøde – Solbjerg IF MTB
2. marts 2023

1. Velkomst
Formanden byder velkommen.

2. Valg af ordstyrer
Tobias Kongsgaard er valgt

3. Valg af referent
Thomas Karlson er valgt

4. Formandens beretning
Beretning fra formanden via slides.
B&U
Vi er overgået til at have et enkelt B&U hold der er gældende for hele året. Dermed er det 
slut med vintersæson og sommer sæson. B&U deltager i en række løb på samme måde som 
der er udekampe i f.eks. fodbold. Vi vil gerne opfordre til at forældre taler løbene op og 
lader deres børn deltage til disse løb. 
Men generelt vil vi sige 1000 tak for den opbakning vi får fra forældre.

Der er onsdagstons, hvor vi har nogle gode børn der giver den ekstra gas.

Der er igen indhentet børneattester for alle instruktører. Der er intet at bemærke her.

Jonas Lindberg er blevet danmarksmester i shorttrack og marathon. Han har stillet op for 
klubben i 2022, muligvis stiller han også op igen i 2023.

Vi har haft Christian, Mille og Luna med til Ungdoms EM i Schweiz 2022

Voksenhold
Voksenholdet havde arrangeret den store klubtur til Slettestrand i år. Alt i hygge og MTB og 
på tværs af hold. Vi slog rekord i 2022 vi var 23 afsted på en klubtur.

Voksenhold imponerer. Sporhunde har stor tilslutning. Der er nye instruktører på Torsdags 
Tøserne. Motion 1 har også fået nye instruktører, Ole og Tobias. Mandfolk har også stor 
tilslutning.

BikeParken og Spor
Vi vil gerne have udvidet med lidt ekstra udfordringer. Udvidelse af spor i skoven er gået i 
stilstand. Det lader til der er gået politik i sporbyggeriet i Solbjerg skov.

Forventninger til 2023
Bikeparken, nyt arbejde, et udvalg skal give flere hænder.
Der er Shimanoliga hvor vi håber at stille med 6-7 børn.
KidsLiga vil vi meget gerne have flere børn tilmeldt til. Sidste år sprang vi over KidsLiga. I 
år d. 30. September tager vi igen hul i løbet i Solbjerg.



Der er masser af tøj i god kvalitet på webshoppen. Gør brug af den, det kan godt betale sig 
at køre i klubtøj nu hvor vi har fået en ny leverandør med rimelige priser.
Vi har en stor forventning til de nye udvalg kommer til at skabe mere liv på tværs af klubben
i de næste år femadrettet.
Vi har fået muligheden for at overtage spinning fra gymnastik. Vi er i dialog med gymnastik 
om rammerne for overtagelse.

5. Fremlæggelse af regnskab 2022 til godkendelse
Fremlægning af regnskab ved Anders Eriksen
Driftsregnskab via dias
Sund økonomi generelt. Set på regnskabet ser det umiddelbart ud til at der er nedgang i 
medlemmer. 

Vi har været nød til at skifte til en anden tøjleverandør pga. kvalitet og pris. Vi er uheldigvis 
kommet til at opbygge et depot af klubtøj ved den tidligere leverandør som vi har været 
nødsaget til at frikøbe. Vi har nogle sponsorer som stadig ikke har givet endelig tilsagn. Det 
er muligt vi også kommer til at mangle en ny sponsor.  Overskuddet fra Sportscafeen 
kommer fra de events der er afholdt i MTB. For næste år vil overskuddet fra Sportscafeen 
sandsynligvis være kr. 500,00, idet der ikke har været arrangementer hvor Sportscafeen har 
været involveret. Udgifterne til diverse arrangementer og ture er inden for normal drift. Der 
budgetteres med højere udgifter til arrangementer og ture. Kassebeholdningen stemmer 
overens med det bogførte.

Kommentar fra salen (Michael Møller): Det vil være rart at instruktører kan se hvilke 
medlemmer er tilmeldt i Conventus.

Spørgsmål fra salen (Frank Kalstrup Kirkegaard): Er der stadig tøjdepot?
Svar, Troels: Ja, vi har et meget lille depot som vi sælger nu til spotpris, kr. 100 pr. stk.

Kommentar fra salen (Carsten Sandberg): Tøj har altid været en stor post, der kan spares 
mange penge ved at nedprioritere tøjsalg og depot.
Svar, Troels: Det har været en strategi fra starten af klubben at skabe synlighed. Vi har øget 
opmærksomhed på ikke at opbygge depot.

6. Orientering omkring budget for 2023
Driftsregnskab via dias
Der forventes ikke nævneværdige udgifter i 2023

7. Indkomne forslag
Ingen indkommende forslag

8. Valg til bestyrelsen:
1. Ikke på valg

1. Thomas Karlson (Bestyrelsesmedlem, representant for voksen afd.)
2. Troels Ennemark Høiriis (Formand)
3. Thomas Mikkelsen (Næstformand)

2. På valg
1. Anders Eriksen – Ønsker at genopstille
2. Asbjørn Gaardsmand – Ønsker at genopstille
3. Kent Bovbjerg – Ønsker at genopstille



De opstillede er genvalgt.

9. Valg af Revisor
Carsten Sandberg ønsker ikke at genopstille til posten
Andreas Wimmer Bøgeskov Jensen har til formanden tilbudt sit kandidatur. Han er valgt in 
absentia.

10. Valg til følgende udvalg: Festudvalg, Tur udvalg, Fest udvalg, Bikepark og sporudvalg,
Følgende personer er valgt:

Turudvalg
Michael Møller, Lars Christian Nielsen, Tobias Kongsgaard, Simone Ennemark, Line Helbo

Festudvalg
Ole Birk Lildballe, Thomas Mikkelsen, Kent Bovbjerg, Asbjørn Gaardsmand

Bikepark og sporudvalg
Asbjørn Gaardsmand, Kent Bovbjerg, Troels Ennemark Høiriis, Elias Lauritsen

Sociale Medier og PR
Debbie Birk Lildballe, Frank Kalstrup Kirkegaard, Troels Ennemark Høiriis, (Thomas 
Karlson)

Uddannelsesudvalg
Tobias Kongsgaard, (Frank Kalstrup Kirkegaard)

11. Mere sammenhold
I et forsøg på at skabe mere sammenhold og mere fællesskab vil vi meget gerne fjerne vores 
facebookgrupper således der kun eksisterer 2 grupper: En lukket gruppe for voksne og en 
lukket gruppe for B&U.

Spørsmål fra salen (Debbie Birk Lildballe): Er der en risiko for at nye medlemmer får svært 
ved at komme ind i gruppen og finde sin plads?
Svar, Thomas Karlson: Det er et kontinuerligt opmærksomhedspunkt. Vi skal alle gøre 
meget for at sikre at alle føler sig velkommen. De lukkede grupper møder man typisk først 
når man har været i kontakt instruktør og været med på tur.

12. Torsdags Tøser status
Simone Ennemark: Vi overtog holdet oktober og har omdøbt holdet til ”Mudder og 
stiletter”. Vi har også skiftet mødetidspunktet til torsdage kl. 18.00. Vi har en fast lille 
gruppe på en 4-5 medlemmer. Vi har en forhåbning om der kommer flere til i løbet af 
foråret.

Vi tager til Slettestrand 2. - 4. Juni, der er stadig plads til flere.

13. Sporhundende status
Michael Møller: Vi kører om onsdage kl. 18.00. Vi er sædvanligvis 10+ deltagere på vores 
ture. Der har været en anelse mandefald over vinteren, men ikke noget nævneværdigt. Der er
kommet 2-3 nye i løbet af sidste år. I vinterhalvåret har vi holdt os til de spor vi ”kender”. 
Når det begynder at blive varmt kommer vi til at køre mere ud. Vi vil meget gerne begynde 
at planlægge længere frem i tiden. Vi vil øge vores tekniktræning i takt med det bliver 



varmere og lysere.

14. Mandfolk på MTB hold status
Max Lausen: Vi har en stabil gruppe af mandfolk der kører ud søndage 10. Vi kører ikke så 
mange spor, vi går mere op i hygge end teknik og spor. Vi planlægger vores ture afhængig af
vind, vejr, humør og medlemmer. Vi holder os fra at slå op på facebook hvilke ture vi skal 
ud på og tager det ofte på dagen, afhængig af hvem der er med på den enkelte tur.

15. Motion 1 status
Tobias Kongsgaard: Vi har været en kerne af ca. 5 personer. Vi har holdt os en del til 
Marselisborg, men vil gerne ud til flere spor når det begynder at blive lyst. Vi kører måske 
lidt længere end de øvrige hold, men reglen er altid den samme. Alle ud, alle hjem. Også 
uden at blive savet over.
  

16. Harzen tur 2023 info
Tobias Kongsgaard: Tobias og Lars har arrangeret en klubtur for 2023. Den går denne gang 
til Harzen. Der har været undersøgt alternativer, men det fordobler desværre udgiften. 

I modsætning til øvrige år er der i år åbent for alle voksne i klubben.

Der har været snak om priser på eMTB, det trækker de samlede udgifter gevaldigt op for det
enkelte medlem. Det kan klart anbefales at man kun kører på eMTB hvis det virkelig er 
nødvendigt. Den ene grund er naturligvis prisen, men en anden grund er at det kan sætte de 
medlemmer der er på alm. MTB på prøve rent mentalt og fysisk idet de kan føle at de skal 
”følge med”. 

Opfordringen er derfor: Snak med din instruktør om hvilket hold, og hvilken cykel du skal 
køre på.

17. Slettestrandtur 2023 info
Gitte Karlson: Der er stadig plads på turen. Der er 7 tilmeldte i øjeblikket, der kommer 
muligvis en afmelding.

Der er fuld forplejning på turen og 3 timers teknikkursus om lørdagen. Der er plads til alle, 
og udfordringer i alle niveauer.

2023 er sidste år denne tur er forbeholdt Torsdags Tøserne. Fra 2024 er turen åben for alle 
voksne.

18. Evt.
Intet


